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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  5  martie 2018, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.16/2018  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca, domnișoara  Trif  Gina, inspector principal. Din  parte  locuitorilor  

comunei  asistă următorii:  dr. Cubin  Ioan, Bejera Adrian, Arghirescu Remus  și   Turcin  

Adrian.  

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, în urma  apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  9  consilieri  din  11  

convocaţi, absenți sunt domni consilieri  locali  Corjuc Vasile și Benzar Gheorghe jr. 

 De   menţionat   că  pentru  această  ședință ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare,  domnii 

consilieri votează  în  unanimitate  procesul verbal  al  ședinței  anteriore  a consiliului  

local. 

Ordinea  de  zi  al  şedinţei  ordinare  este  prezentată  de  domnul primar, 

iniţiatorul  şedinţei ordinare.  Se supun  spre aprobare   următoarele  puncte: 

 aprobarea  raportului  primarului privind starea economică, socială  şi  

de mediu a comunei Ştiuca în anul 2017. 

 aprobarea  desemnării unor  consilieri locali care vor participa alături 

de primar si viceprimar la adunarea săteasca de alegere a delegatului sătesc al 

localităţii Dragomirești; 

 aprobarea susținerii  financiare  a Asociației Sportive „VIITORUL”  

ȘTIUCA  în anul 2018. 

Domnii  consilieri  sunt  de acord  în unanimitate cu  ordinea  de zi. 

 

Luând  în considerare  faptul că domnul Corjuc Vasile  este din  nou absent iar 

conform  HCL nr.4/2018  trebuie  să conducă ședințele  de consiliului  local  începând  cu 
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luna februarie  se propune  de către domnul  secretar să fie  desemnat  noul președinte  de 

ședită  și  înlocuitorul  acestuia  pe  o nouă  perioadă  de trei  luni. 

 Sunt  propuși pentru  funcția de președinte domnului Stanciu  Ioan – Dorin  iar  

locțiitor al acestuia  domnul Munteanu  Iosif – Constantin.  

În aceste   condiții  se aprobă  și emite  Hotărârea  nr. 19  privind  alegerea  

preşedintelui  de  şedinţă,  adoptată  cu  9  voturi pentru. 

 

Punctul 1 al ordinii de zi –  Aprobarea raportului  primarului privind starea 

economică, socială  şi  de mediu a comunei Ştiuca în anul 2017. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul primar  prezintă  raportului  primarului privind starea economică, socială  

şi  de mediu a comunei Ştiuca în anul 2017. 
Consilier local Benzar Gheorghe sn. : trebuia  mai mult partea de punere în posesie, aici 

sunt  lucruri pentru care am insistat să faceți  un raport  cu toate „șmecheriile” la   fond  funciar. 

Domnul primar  : să vă revizuiți  termenul  de „șmecheriile de la  fond  funciar”. Trebuia  

să vă prezint  mai mult, în senul că  mai  sunt 44 de procese verbale de încheiat, dar o parte  din 

teren îl au în Poligonul  Știuca  care  este  revendicat  de MApN. Suntem nevoiți  să-i  chemăm pe  

proprietari și  să le  dăm  terenurile  pe  vechile  amplasamente iar ei la  rândul lor să deschidă  

procese cu statul  român pentru o justă  despăgubire. 

Consilier local Benzar Nicolae : doresc  să  vă  prezint un  raport  mai complex  despre 

starea  învățământului din comuna  Știuca. În  general  sunt  rezultate  mai bune  decât  în anii 

anteriori dar  colaborarea  cu  părinții elevilor  este  deficitară. Părinții  nu reușesc  să se implice  

mai activ  în  educația  copiilor  și  lasă  totul pe seama  scolii.  

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : V-ați  gândit  la o metodă pentru  a  îmbunătății relația  

cu  părinții? 

Consilier local Benzar Nicolae : Discutăm  cu părinții, le  explicăm și îi  consiliem , ce 

altceva  am mai  putea să  face  noi?   

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : Oamenii  când  merg  cu  declarațiile  la  APIA  sunt  

puși  în situația  ca adeverința  primită  de  la  primărie  să nu  fie luată în considerare  de  APIA. 

 Domnul primar  : APIA merg după  foto-ortoplanuri  care  nu  corespund  cu planurile  

parcelare  făcute după cadastral și  după  care  sunt  făcute  titlurile  de proprietate. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : să facem împreună  o adresă  prin care  să  solicităm 

la APIA să rezolve  această  situație, să nu  mai  fie  puși oamenii pe  drumuri. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn. :  să  se prezinte un raport pe  fond funciar  cu 

„șmecheriile” făcute .  

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul.  Hotărârea  nr. 20  

aprobarea raportului  primarului privind starea economică, socială  şi  de mediu a 

comunei Ştiuca în anul 2017,  adoptată cu  9  de  voturi „pentru”,  

 

Punctul  2 al ordinii de zi -  Aprobarea  desemnării unor  consilieri locali care 

vor participa alături de primar si viceprimar la adunarea săteasca de 

alegere a delegatului sătesc al localităţii Dragomirești. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă  pe larg proiectul  de hotărâre. La  adunarea  sătească  

pe  lângă  primar  trebuie  să  participe  și doi  consilieri locali. Sunt  propuși domnii  

consilieri locali Benzar Nicolae  și Berfela  Ioan. 
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Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.21  

privind aprobarea desemnării unor  consilieri locali care vor participa alături de primar 

si viceprimar la adunarea săteasca de alegere a delegatului sătesc al localităţii 

Dragomirești,  adoptată cu  9  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  3 al ordinii de zi – Aprobarea   susținerii  financiare  a Asociației 

Sportive „VIITORUL”  ȘTIUCA  în anul 2018. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  Vasile Bejera, primarul  comunei, prezintă proiectul de hotărâre. 

 
Consilier local Brașoveanu  Ionuț : să prezinte  un proiect  de buget  și cheltuieli ca  să  

vedem la ce nivel se ridică  sprijinului; 

Domnul primar  : așa după cum  se  poate  observa  în proiectul  de hotărâre  sunt  

trecute  cheltuielile  eligibile  și care  vor  fii decontate. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț :inițial  ați trecut  22 de mii iar  acum ați trecut  30 de 

mii de lei. 

Domnul primar  : după  depunerea  proiectului am  discutat  mai  amănunțit  cu membri  

asociației  și  au rezultat valori mai mari.  

Consilier local Benzar Gheorghe sn. : eu  nu știu cine  este această asociație!  

Domnul primar : asociația  este  înregistrată  în baza unei  sentințe judecătorești  și  are 

cod fiscal, sediul este  la Dragomirești.  Și anul trecut  am  avut  încheiat  un contract  de 

finanțare cu această  asociației. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : am un amendament propun ca 25 de mii lei  să-i dam  

la sport iar restul de 5 mii la biserici. 

Domnul  președinte  supune  la  vot  amendamentul  domnului consilier. Se  votează 

cu  3  voturi  „pentru”  și  6 voturi „împotrivă”. 

În continuare domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  

proiectului.   Hotărârea  nr. 22   aprobarea  susținerii  financiare  a Asociației Sportive 

„VIITORUL”  ȘTIUCA  în anul 2018,  adoptată cu  6  de  voturi „pentru”, 3  voturi 

„împotrivă” ( Benzar Gheorghe sn, Brașoveanu  Ionuț  și  Hanțig  Samuil). 

 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 
 

După  terminarea   ordinii  de  zi  domnul   Cubin Ioan, doctor  veterinar și  

membru  în consiliul  de administrație  al  societății cooperative „Ciobănașul bănățean” 

prezintă faptul  că  asociația  își  încetează  activitatea  și trebuie  să  lichideze  

patrimoniul său către  comuna Știuca. Face  apel  la  domnii  consilieri locali  să  

participe la comisia de  preluarea  și evaluare  a bunurilor  ce  se vor  preda comunei. 

Domnul consilier local Brașoveanu  Ionuț propune  ca tot consiliul  să participe  la 

acest  inventar. Domni  consilieri  sunt  de  acord  cu propunerea. 

Domnul Arghirescu  Remus, locuitor  din  satul  Zgribești,   prezintă  starea  de  fapt  

generată  de  familia văcarului  cazată  în vechea  primărie din satul Zgribești. Copilul 

său  a fost  agresat de văcăriță. Înjură săteni  când are ocazia  și în locuință este  mizerie 
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cruntă. În ultimul  timp  a  început  să  fure  găinile  vecinilor pentru a face  petreceri cu  

indivizi din „gară”. Dacă poliția nu ia  măsuri își va face el singur dreptate. Nu  trebuie  

investiți  bani pentru a se repara locuința  unde  stau acești indivizi. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : anunțați  poliția  pentru  a se lua  măsurile  

legale. O  amendă  este  binevenită pentru aceștia. 

Domnul Arghirescu Remus  Vă rog  să veniți la Zgribești să vedeți mizeria care  o 

fac  și  modul de comportare cu săteni. Eu aș dori să fie  evacuați din sat. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : Domnul  primar  și viceprimar, împreună cu  

poliția   să luați  măsuri. Clădirea  trebuie  reparată  și să devină  funcțională pentru alte  

cazuri sociale  care  vor  apărea în viitor. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn. : puteți  dispune  de fonduri europene  pentru 

minori și să rezolvați problema. 

Domnul primar: singura  cale  legală  este cea  pe acre  o știți în cazul minorelor 

Bohar, preluarea  minorilor  de către stat. 

Consilier local Brașoveanu  Ionuț : doresc  răspuns  la  cererile  lăsate cu alte  

ocazii  și la care  nu am primit răspuns. 

 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Stanciu   Ioan -Dorin            Marian   Dinca 
 
 


